

國土資源保育中心

► Center of Land Resources Conservation

成立宗旨

為能即時掌握國土資源永續發展、災害防治與環境保育等相關課題，參與公眾事務並支援有關農資院之教學研究與訓練宣導。

組織

本中心設有水土保持及地質、土壤及環境保護、森林保育及經營、環境及推廣教育等四領域。各領域置主持人一人，得置研究員、副研究員、助理研究員。

功能

1. 從事國土資源永續發展、災害防治、環境保育和其他相關之學術研究。
2. 推動國土資源永續發展、災害防治、環境保育和其他相關推廣教育。
3. 策劃國土資源永續發展、災害防治、環境保育之國內外交流活動。
4. 結合研究與教學，培訓國土資源永續發展、災害防治與環境保育、相關工作之人才。



▲本中心外觀
The Center of Land Resources Conservation

Objective

To promptly respond to topics on sustainable development of land resources, disaster prevention, and environmental conservation, the Center of Land Resources Conservation was established to provide assistance to CANR on teaching and research.

The Center of Land Resources Conservation also participates in public affairs and informs the public on the importance of land resource conservation.

Organization

The center is organized into four fields: soil and water conservation and geology; protection of soil and environment; forest conservation and management; and environment and the promotion of education. Each field collaborates with a field PI, researcher, associate professor, and assistant researcher.

Functions

1. To engage in the sustainable development of land and resources, disaster prevention, environmental conservation, and related academic research.
2. To promote the sustainable development of land and resources, disaster prevention, environmental conservation, and related extension education.
3. To plan for international exchange activities, the sustainable development of land and resources, disaster prevention, and environmental conservation.
4. To combine research and teaching and train personnel to be specialists in the sustainable development of land and resources, disaster prevention, and environmental conservation.